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REPUBLIKA HRVATSKA 

MEĐIMURSKA ŽUPANIJA 

OSNOVNA ŠKOLA DONJA DUBRAVA 

Krbulja 21, 40328 Donja Dubrava 

Donja Dubrava, 29.3.2023. 

 

SKRAĆENI ZAPISNIK  

 

 s 21.  sjednice Školskog odbora Osnovne škole Donja Dubrava održane 29. ožujka 2023. godine u 

učionici Škole s početkom u 13,00 sati. 

Sjednici su  nazočni: Mihaela Martinčić, Zorica Čmrlec, Monika Žinić, Marina Ostrugnjaj i Dubravka 

Horvat  

Nisu nazočni:, Anđelko Lisjak i Vedrana Radmanić (opravdali svoj izostanak) 

Sjednici je prisustvovala ravnateljica škole Mirjana Ribić i voditeljica računovodstva Zlatica Horvat 

Zapisničar: Suzana Nestić 

Nakon što je predsjednica pozdravila prisutne i utvrdila kvorum (prisutno 5 od 7 članova),  otvorila je 

sjednicu te predložila sljedeći dnevni red: 

 

                 Dnevni red: 

Za sjednicu se predlaže sljedeći dnevni red: 

1. Usvajanje zapisnika s 20. sjednice Školskog odbora 

2. Usvajanje Financijskog izvješća za 2022. godinu  

3. Izvršenje proračuna za razdoblje od 1.1.2022. do 31.12.2022. godine (prema metodologiji 

Međimurske županije) 

4. Prijedlog i usvajanje Izvješća o radu Školskog odbora Osnovne škole Donja Dubrava za 2022. 

godinu 

5. Odluka o provođenju revizije  

6. Odluka o imenovanju povjerenstva za reviziju knjižnične građe u školskoj knjižnici  

7. Razno  

 

 

 
Dnevni red jednoglasno se usvaja. 

 

Ad1) Jednoglasno sa 5 glasova ZA donijeta je Odluka kojom se usvaja zapisnik s 20. sjednice 

Školskog odbora 

 

Ad2.) Jednoglasno ( sa 5 glasova ZA) je donijeta Odluka kojom se usvaja se Financijsko izvješće za 

2022. godinu 

 

Ad3.)  Jednoglasno ( sa 5 glasova ZA) je donijeta Odluka kojom se usvaja Izvršenje proračuna za 

razdoblje od 1.1.2022. do 31.12.2022. godine  

 

Ad4.) Jednoglasno ( sa 5 glasova ZA) je donijeta Odluka kojom se usvaja Izvješće o radu Školskog 

odbora Osnovne škole Donja Dubrava za 2022. godinu 
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Ad5) Jednoglasno ( sa 5 glasova ZA) je donijeta Odluka kojom se usvaja Odluka o provođenju revizije 

 

Ad6) Sa 5 glasova ZA jednoglasno je donijeta Odluka kojom se usvajaOdluka o imenovanju 

Povjerenstva za reviziju knjižnične građe u školskoj knjižnici 

 

Ad7) Ravnateljica je navela da po Godišnjem planu i programu rada škole u školskoj godini 

2022./2023. trebali smo u svibnju 2023. godine imati susret s Bizonjom, ali  su javili da  neće doći u 

svibnju jer su prezauzeti svojim projektima te se susret odgađa za jesen. 

Imali smo javni poziv za maturalac i školu u prirodi. 

Dobili smo sredstva za nadarene učenike. 

Treba popraviti limene ploče na krovu jer ih je vjetar podignuo, a što je opasno za učenike i djelatnike 

škole te je naš domar već u dva navrata morao sam skidati ploče. Danas je došao je limar iz Varaždina 

te rekao da je izvedba krova jako loša. Rekli su da će mijenjati cijelu prirubnicu. 

U tijeku je Javni poziv za CDŠ. Naša škola se isto može prijavit, a uvjeti su suglasnost Školskog 

odbora i Osnivača, a na Učiteljskom vijeću još će se raspravljati o tome. 

Ravnateljica je izvijestila članove Školskog odbora o nalazu revizije u kojem se navodi da nema u 

školi nikakvih  nepravilnosti i nedostataka u poslovanju škole. 

 

Sjednica Školskog odbora je završila s radom u 13,55 sati. 

 

 

  Zapisničar:                                                                                   Predsjednica Školskog odbora: 

Suzana Nestić                                                                                           Mihaela Martinčić 

 

 

 

 

 


